



Verslag Vergadering dd 21 april 2021

Aanwezig: allen, behalve Ad Blok

1. Opening en welkom

De voorzitter heet allen welkom. Ad Blok is wegens een andere vergadering afwezig. Wethouder Koops heeft laten weten, dat hij in mei aanwezig zal zijn in plaats van vanavond.

2. Vaststellen agenda.

Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.

3a. Verslag vergadering Participatieraad van 24 maart 2021: Akkoord

3b. Verslag overleg DB met gemeente van 12 april 2021: Gevraagd wordt wanneer we de adviesaanvraag over de brede welzijnsorganisatie kunnen ontvangen van de gemeente. De secretaris vraagt dit na bij Adile Aslan.

4. Ingekomen en verzonden stukken

- **Advies op Tonk-regeling;** wordt voor kennisgeving aangenomen
- **Ondersteuning Inclusiepanel 7 april:** Het kostte soms veel tijd om cohesie te verkrijgen. De voorzitter geeft aan, dat we als raad ons nog moeten uitspreken over de wens van de gemeente om als sluis te fungeren voor de verschillende overlegorganen in de gemeente. Wij willen in ieder geval niet verantwoordelijk zijn. Wordt vervolgd. Gesuggereerd wordt om ook de sportclubs en sportscholen bij de inclusie te betrekken, alsmede de ondernemers en winkeliers en het onderwijs. Matthijs geeft als vertegenwoordiger in het panel aan, dat het vaak over mensen gaat die geen duidelijke achterban hebben. Het werk binnen het panel is zinvol, vooral op uitvoerend niveau. Er moet nu snel een voorzitter voor het panel worden gevonden.
- **Gunning WMO:** De gunning wordt voor kennisgeving aangenomen. Bij punt 6a gaan we nader in op de adviesaanvraag eigen bijdrage.
- **Thema eenzaamheid:** Edwin heeft inmiddels contact gehad met Erwin Schipper van de gemeente. Hij gaat zich eerst het onderwerp eigen maken. Eind juni is er overleg met alle betrokkenen, dit alles ter voorbereiding van de “week van de eenzaamheid” eind september. Hij verwacht dat de juni-bijeenkomst een antwoord zal geven op de vraag of er voor de participatieraad een rol is weggelegd. De voorzitter zegt, dat andere leden van de raad om ondersteuning kan worden gevraagd.

5. Public relations:

- **Campagne in plaatselijke pers.** De werkgroep bestaande uit Kees, Fons en Miriam is nog niet bij elkaar geweest. Gaat binnenkort overleggen over de te kiezen thema's. De gemeente is op de hoogte van dit initiatief.
- **Overleg politieke partijen.** Gisteren is het overleg geweest met de VVD; helaas had men zich niet goed ingelezen op de positie van onze raad. Binnenkort vindt overleg plaats met Wij Putten.
- Verzoek gemeente (Jan van Leeuwen) om deel te nemen aan **consultatieavond met lokale adviesraden.** Fennie van den Broek en Rian van Pagee zullen aan de zoom-bijeenkomst op 10 mei deelnemen. Matthijs stuurt hen nog de huidige Gezondheidsnota noord Veluwe toe.

6. Vanuit de werkgroepen:

- **Advies eigen bijdrage WMO-producten.**
Naar aanleiding van het verzoek van de gemeente om advies discussiëren we over de vraag waarom dit niet gemeenschappelijk met de andere gemeenten in de regio kan worden opgepakt. Er moet toch geen onderscheid komen tussen de gemeenten op dit gebied. Het is niet zeker of alle gemeenten een dergelijk verzoek hebben gedaan. Wellicht is het goed om contact op te nemen met de andere adviesraden. De voorzitter stelt voor om eerst contact op te nemen met de behandelend ambtenaar van Putten. Fennie van den Broek zal dit doen. In de mei-vergadering van de Participatieraad moeten we naar de gemeente een advies uitbrengen. Een conceptvoorstel wordt dan op 19 mei besproken.
- Vervolgens wordt gesproken over de **brief van Platform 31 over praktijkonderzoek Organiseren van wonen voor mensen met een fysieke beperking.** De Vereniging van Nederlandse Gemeenten noemt Putten een voorbeeld waar de samenwerking van gemeente met participatieraad en inclusiepanel goed verloopt. Fennie gaat een gesprek aan, waarover later een verslag volgt. Ze stelt voor om na te denken over een aan de gemeente uit te brengen ongevraagd advies over inwoners met een handicap in relatie tot geplande woningbouw. Uit de discussie die volgt, komt naar voren, dat we dan meer organisaties bij zo'n advies moeten betrekken, dat een input kan vormen voor de programma's van de lokale partijen voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2022. Organisaties die we moeten informeren, zouden b.v. Welzijn, Inclusiepanel en gehandicaptenorganisaties moeten zijn. Vanuit onze raad neemt Matthijs Bonzet het voortouw en zullen Fennie van den Broek en Fons Kortrijk meedenken. Dit onderwerp kan wellicht ook aangekaart worden in een artikel in de plaatselijke pers.
- **Vervoer in de regio.**
Het openbaar vervoer gedeelte van Viave zou komen te vervallen; wat is dan de toekomstvisie? Dit is gemeld bij de gemeente en we wachten een toegezegd antwoord op deze kwestie af (zie ook verslag DB met gemeente van 12 april).
- **Scholing en vorming.** De ingestelde werkgroep is nog niet bij elkaar geweest, maar komt binnenkort met voorstellen. De voorzitter en vice-voorzitter gaan binnenkort naar een cursus voor (vice-)voorzitters.
- **Planning inkoop jeugdhulp 2022.** De mail van 6 april is ter kennisname.

- **Participatie (inclusiepanel).** We bespreken kort een notitie “Brede Toegang” van Wij Putten die besproken is in de laatst gehouden raadscommissie en waarin ook de positie van de Participatieraad aan de orde komt. Binnen onze raad bestaat verschil van opvatting over de vraag of we moeten reageren op politieke standpunten van raadsfracties. Als raad zijn we onafhankelijk en dat willen we zo houden. Maar het gaat ook om openbare stukken die voor een ieder toegankelijk zijn. Onze raad zou daarvan kunnen profiteren.

7. Rondvraag.

De te plannen heidag met de gemeente zal plaats vinden na de zomer, wanneer weer zonder problemen live kan worden vergaderd.

Gesproken wordt over de vraag of het vertrek van Sybrecht moet leiden tot een open te stellen vacature. Besloten wordt terug te gaan naar een samenstelling van 9 leden voor onze raad. De voorzitter heeft enkele leden benaderd met de vraag om haar op te volgen in de werkgroep Participatie. Dat heeft nog niet geleid tot een aanmelding. Tijdens de vergadering geeft Miriam Brunt aan, dat ze wil overwegen in de werkgroep Participatie deel te nemen. Iedereen zou dat geweldig vinden. Tijdens de volgende vergadering zal ze haar standpunt meedelen.

8. Afscheid van Sybrecht van Veen.

De voorzitter neemt met een aantal waarderende woorden afscheid van haar. Sybrecht is lange tijd verbonden geweest met het sociaal domein en ze stond met haar voeten “in de klei”. Haar bijdragen waren steeds duidelijk en kort. Hij wenst haar namens de raad alle goeds toe voor de toekomst en in haar nieuwe woonplaats. Een afscheidscadeau heeft hij heden middag bezorgd. Sybrecht vindt het ook jammer dat we in zoom-verband afscheid moeten nemen. Ze hoopt op een blijvend goed advieswerk van de raad voor alle inwoners van Putten. Daarna sluit de voorzitter de vergadering.